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Protokół nr L||U2023
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 16 rnarca 2023 roku

godzina rozpoczęcia: 11:01
godzina zakończeni az LLz49

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu ].6 marca 2of3 r. otworzyta Przewodniczqca Rady Gminy Mietków -
Helena Artymowicz stowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitata wszystkich zebranych,
stwierdziła, że jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych byto 13 Radnych ) - | ista obecności
Radnych oraz |ista obecności sołtysów stanowiq załqcznik nr ! i2 do niniejszego protokotu.

- Załącznik nr 7.,2 . |isty obecności

Następnie Przewodniczqca Rady odczytata porzqdek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. lnformacja w sprawie uwag zgtoszonych do protokotu z poprzedniej sesji z dnia 9 lutego 2023

t .

3. Informacje Przewodniczqcej Rady Gminy o działaniach w okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwat w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciqgnięcia długoterminowego kredytu bankowego.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnym i oraz za.

pobiegania bezdomności zwierzqt na terenie gminy Mietków na 2of3 rok,,,
Podjęcie uchwaty w sprawie nadania nazwy ul icy w Maniowie Małym.
Podjęcie uchwaty w sprawie nadania nazwy u|icy w Maniowie Małym.
Podjęcie uchwaty w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ko|ejnej umowy dzierżawy dotyczq-
cejtej samej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 |at'
Podjęcie uchwaty w sprawie wyrażenia zgody wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowej niezabudowanej, oznaczonejjako działka nr t27 o pow. o,o5oo ha, położonej w ob-
rę b ie Waw rzeńczy ce, sta nowiqcej wtas n ość G m i ny M i et ków.

13. Interpelacje i zapytania Radnych.
14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
L5" Wolne wnioski, informacje i zapytania
16. Zamknięcie sesji.

Ponieważ porzqdek obrad u|egt znnianie - na posiedzeniu potqczonych Komisji stałych Rady Gminy w
dniu 16 marca 2023 r, dodano do porzqdku obrad pod głosowanie jako pkt 7 podjęcie uchwaty W spra-
wie zaciqgnięcia dtugoterminowego kredytu bankowego - Przewodniczqca zarzqdzi|a głosowanie w
sprawie zmiany porzqdku obrad.

Rad ni jed nogłośnie przyję|i zmianę porzqd ku ob rad.
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12.



Załqcznik nr 3. gtosowanie imienne w sprawie zmiany porzqdku obrad.

Ad .2 .
Przewodniczqca Rady poinformowała, Że do biura Rady Gminy nie zgłoszono żadnych uwag do treści
sporzqdzonego protokołu z sesji Rady Gminy z dnia o9.o2.2o23 r.

Ad .3

Przewodniczqca Rady poinformowała,ze w okresie między sesjami nie podejmowano żadnych dziatań.

Ad .4

Ęójt Gminy z|oŻyt sprawozdanie z wykonania uchwat podjętych na poprzedniej sesji:

.p. Iumer
lchwaĘ

)ata

lodjęcia

!azwa Ąlykonanie

t . .il/3s5/20fa)9.02.2023Jchwała w sprawie zmiany budżett
Sminy na 2023 rok.

Jchwała weszła w życie

_|/396/202:)9.02.2023Jchwała w sprawie zmian1
ilieloletniej Prognozy Finansowe
3minv Mietków.

Jchwała weszta w życie.

] . _r/397 /foz )9.02.2023Jchwała w sprawie zasad udzie|anit
lotacji z budżetu Gminy Mietków ne
)race konserwatorskie
'estauratorskie lub roboty budowlane
rrzy zabytku wpisanym do rejestrr
Iabytków lub do gminnej ewidencj
labvtków

Jchwała zostata opub|ikowana \^
)zienniku Urzędowym Województwł
)o|noślqskiego i weszła w życie z dniem 0l
narca 2023 r.

_|/3s8/20f )9.02.2023Jchwata w sprawie wyrażenia zgod1
'la zawarcie Porozumienir
V|iędzygminnego pomiędzy Gmint
Vlietków a Gminami tworzqcymi |nn1
nstrument Terytorialny Subregionr
ffroctawskiego, wydzielania na ten ce
ldpowiedniego majqtku orai
rpracowania dokumentl
;trategicznego Innego Instrumentr
[erytorialnego na lata f02L-2O27
:wanvm Stratesia llT SW.

Jchwała weszła w życie.

) . -n/3ss/202)9.02.2023Jchwała w sprawie przystqpienia dC
;porzqdzenia miejscowego p|-anr
ragospodarowa nia przestrzennego dle
:erenu położonego W obrębie

;eodezyjnym Mietków

Jchwała weszła w życie.



]/40o/2o2

-il/4t3/202

)9.02"2023Jchwały W sprawie uchwa|enie
;tatutów d|a sołectw Gminy Mietków

Jchwały zostały opublikowane w Dziennikt
Jrzędowym Województwa DoInoś|qskiegc
weszty w życie z dniem 02.03.2023 r,

Ad. s.

Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu Gminy na 20f3 r,

Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy

Gtosowało 1.3 radnych, oddano 1.3 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogłośnie"

Załęcznik nr 4 - Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r. Wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad .6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków .

Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy
Gtosowało 13 radnych, oddano 1-3 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr 5 uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków wrazz
glosowaniem imiennym.

Ad .7

Podjęcie uchwaty w sprawie zaciqgnięcia dtugoterminowego kredytu bankowego'

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowato 13 radnych, oddano 13 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwata zostata
podjęta jednogtośnie"

Załącznik nr 6 - uchwała w sprawie zaciqgnięcia długoterminowego kredytu bankowego wraz z gło-
sowaniem imiennym.



Ad .8

Podjęcie uchwaty w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobie.
gania bezdomności zwierzqt na terenie gminy Mietków na 2023 rok.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.
Gtosowato 13 radnych, oddano 13 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała została
podjęta jednogłośnie.

Zatqcznik nr 7 - uchwała w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierzqt na terenie gminy Mietków na 2023 rok.

ria. g

Podjęcie uchwaty w sprawie nadania nazwy u|icy w Maniowie Matym.

Projekt uchwały przedstawit Sekretarz Gminy. Radny Paweł Wactawek dopowiedzia|,ze proponowana
nazwa ulicy _ Husowska, jest formq upamiętnienia miejscowości Husów w woj. Podkarpackim, z której
po ||wojnie światowej znaczna część osób zasied|ita wtaśnie Maniów Maty.

Głosowato 13 radnych, oddano 13 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała zostata
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr 8 - uchwała w sprawie nadania nazwy u|icy w Maniowie Małym wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad.10.

Podjęcie uchwaty w sprawie nadania naZWy u|icy w Maniowie Małym.

Projekt uchwaty przedstawił Sekretarz Gminy. Jak nadmienił, uchwała jest podejmowana ponieważ
zostały wydzie|one działki budowaIne, dIa których potrzebny jest adres, stad też właścicie| zawniosko-
wał o nadanie nazwy ul icy.

Gtosowato 13 radnych, oddano 13 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 9 . uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Maniowie Małym wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad.11.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ko|ejnej umowy dzierżawy dotyczqcej tej
samej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.

Projekt uchwaty przedstawił Wójt Gminy Mietków.



Gtosowato 1.3 radnych, oddano 13 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogtośnie.

Załqczńik nr 10. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy doty.
czącej tej sarnej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat wraz7 głosowaniem

lmiennym.

Ad .12 .

Podjęcie uchwaty w sprawie wyrażenia zgody wyrażenia zgody na sprzedaz nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako dziatka nr L27 o pow' 0,0500 ha, potożonej w obrębie Wawrzeń-
czyce, stanowiqcej własność Gminy Mietków.

Projekt uchwaty przedstawit Sekretarz Gminy Mietków.

Gtosowało 1.3 radnych, oddano 13 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 11- uchwała w sprawie wyrażenia zgody wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr L27 o pow. 0,0500 ha, położonej w obrębie
Wawrzeńczyce, stanowiqcej wtasność G miny Mietków.

Ad" 13.

Nie zgtoszono interpe|acji ani zapytań.

Ad .14 .

Wójt wskazał, że radny J. A|bert otrzymat pisemnq odpowiedź na interpe|ację z dnia 9 |utego fo23 r,
Jak wskazał w pierwszej ko|ejności trzeba zastanowić się nad technicznq moż|iwościq zrea|izowania
progu zwa|niajqcego gdyż miejsce wskazane w interpe|acji to jest kostka brukowa typu kocie tby. Więc
w pierwszej kolejności sprawa będzie badana pod tym kqtem'

Ad .15"

Gtos zabrata kierownik GoPs Marta Waniszewska, która powiedziata, że GOPS ap|ikowat w konkursie
Fundacji or|en ,,Moje miejsce na ziemi,,, w ramach którego to udato mu się pozyskać kwotę 20.000 zł"
Projekt GoPS-u ,,Sięgajqc po moc,, jest kierowany do osób zagrożonych przemocq w rodzinie. W ra-
mach tych środków wyposażone zostanie mieszkanie chronione, zostanq zorganizowane Warsztaty
WenDo {trening samoobrony fizycznej i psychicznej), nadto zorganizowany zostanie klub dyskusyjny
oraz będq przygotowane zajęcia w Klubie Seniora i na Świetl icy z dziećmi.

Następnie gtos zabrała prezes K|ubu Seniora Kami|a Czmie| , która podziękowała Pani Kierownik GoPs
zaangażowanie w sprawy seniorów i zaprosiła do uczestnictwa w ko|ejnym zebraniu K|ubu . Następnie
rozdata radnym i sottysom wnioski dla par, które chciałyby wystqpić o odznaczenie za długotrwałe
pożycie matżeńskie.



Głos zabrał Sekretarz Gminy |. Stoma, który wskaza|, ze w Dzienniku Urzędowym Województwa Do|-
noś|qskiego zostały opubIikowane statuty wszystkich sotectw - te statuty sq wydrukowane i w zwiqzku
tym.prosi aby po sesji sołtysi przysz|i odebrać po jednym egzemp|arzu.

Gtos zabrata sottysJoIanta Borecka, która powiedziata,zezb|izasię ko|ejna edycja Mietkowskich stotóW
Wie|kanocnych, więc jest propozycja aby jak co roku zrobić wspó|ny stół radnych i sottysów -
propozycje potraw a|bo zgtaszać do nieja|bo do p. Gabrysi. oczywiście indywidua|nie można stratować
w konkursie na babę wie|kanocnq, a dla dziecijest konkurs na pisankę.

Natomiast sottys wsi Proszkowice poprosita o interwencję w sprawie lamp na u|icy Szkolnej - na
wysokości posesji 42 i 43 u w bardzo b|iskiej od|egłości sq 2 |ampy, a potem aż do końca ul icy jest
ciemno. I czy nie można jednej z ich przestawić na koniec tego dojazdu Źeby nie byto tak ciemno?

Wójt odpowiedziat, że musi udać się w teren aby to zobaczyć. I pytanie podstawowe czy tam jest
dociqgnięty ten gtówny kabel oświetleniowy, żeby to tam wpiqć _także konieczna jest wizyta w terenie.

Sołtys Proszkowic wspomniała jeszcze, że naprawy sq wybiórcze - jedna awaria, która jest zgłaszana od
14 stycznia wciqż nie jest naprawiona. Wójt odpowiedziat, ie obył rozmowę z Tauronern Nowe
Technologie w tej sprawie, natomiast jest prośba aby zgłaszajqc awarię podawać numer słupa - wtedy
Tauron już nie będzie mógł się wykręcać, że nie wie gdzie jest usterka etc., a na każdym stupie numer
jest naniesiony. Jak dodat Wójt, jest jeszcze jedna kwestia - to nie jest tak, że my zgtaszamy awarię do
Tauronu i oni zaraz przyjezdiajq. Zgtoszenia sq dokonywane gdy się tego ,,uzbiera,," Niemniej byto w
zeszłym tygodniu ponawiane.

Gtos zabrat radny J' A|bert, który podziękował za wycinkę drzew w Proszkowicach i zapytat co z drugq
kamerq na p|acu zabaw?

Wójt odpowiedział, że postara się aby byta jak najszybciej.

Radny P. Wactawek zadat pytanie na i|e będzie opiewać remont drogi na Rivierze?

Sekretarz odpowiedziat, że doktadnymi danymi dysponuje p. Jerzy Franczyk i najlepiej podejść do niego
po sesji.

Radny J. Albert zadał jeszcze pytanie dIaczego zostato to jedno drzewo przy boisku w Proszkowicach nie
wycięte?

Wójt odpowiedział, że to drzewo jest w pasie drogi powiatowej. Zwróciliśmy się do Fowiatu żeby w
ramach dziatań wtasnych to drzewo też wycięl i . W ramach współpracy z Lasami Państwowymi to
drewno wystawimy na przetarg żeby zniwe|ować koszty tej wycinki. No i ape| o nasadzenia bo to jest
wszystko ze sobq powiqzane, będa nasadzenia naszymi gatunkami rodzimymi itrzeba będzie potem o
te nasadzenia dbać. Wycinka drzew w tym miejscu była konieczna, bo jednak zagrożenie ze strony
topól było duże, te drzewa byty już stare, kruche i teraz jak najszybciej trzeba drzewostan odtworzyć,
a|e już innymi gatunkami.

Wójt zadat jeszcze pytanie do radnego powiatowego J. Żygadto: czy wie do kiedy przeciqgnq się roboty
na moście w Stróży? Bo termin Wyznaczony się kończy a widać, Źe tam robota jest jeszcze w lesie.

Radny J. Zygadto odpowiedziat, ze nie wie.

Ponieważ nie byto więcej pytań. Przewodnlczqca przystqpiła do zamknięcia sesji.

Ad .16 .

Przewodniczqca zamknęta sesję stowami:,,Zamykam sesję Rady Gminy Mietków.,, ząca
i ny@otav./ovaix,,

lnspektor ds. Rady Gminy

'Ąn '/
Gabrieta Ń#'.ń. fygad|o

wlc-z


